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Summary 

In Germany, physical education is more than a simple subject. It is about pre-
paring physical education teachers for present and future challenges. Regarding 
the education of physical education teachers at the University of Duisburg-Es-
sen, these especially include the creation of movement-, play-, and sports-re-
lated experiences as well as accepting and involving pupils as co-constructors 
of classes. Thereby, students shall critically reflect upon their actions, which thus 
facilitates the implementation of physical education with heterogeneous groups 
of pupils. 

Zusammenfassung 

Schulsport in Deutschland ist mehr als der Sportunterricht laut Fächertafel. Es 
geht es darum, die Sportlehrkräfte auf die derzeitigen und zukünftigen Anforde-
rungen vorzubereiten. Hierzu zählen mit Blick auf die Sportlehrkräftebildung an 
der Universität Duisburg-Essen insbesondere die Generierung bewegungs-, 
spiel- und sportbezogener Erfahrungen sowie das Verständnis, Schüler_innen 
als Ko-Konstrukteure des Unterrichts zu beteiligen. Hieraus lässt sich eine dif-
ferenzierte Sichtweise auf das eigene Handeln entwickeln, die es erlaubt, Sport-
unterricht bei heterogenen Schüler_innenvoraussetzungen umzusetzen. 
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